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● Bestuur: 
Bij aanvang van het seizoen is de samenstelling van het bestuur ongewijzigd gebleven. Het bestuur 
heeft elke twee weken een bestuursoverleg gehad waarbij alle zaken die de vereniging aangaan 
besproken worden. 
 
● Ledenbestand: 
We zijn het seizoen 2023-2024 gestart met 836 leden. Naast de niet voetballende leden zijn dit 10 
senioren teams, 1 G-Team, 2 groepen 7tegen7, 32 junioren/pupillenteams en 3 zaalvoetbal teams. 
Daarnaast lopen er op zondagochtend rond de 50 a 60 kinderen in de leeftijd van 4 tot 7 jaar (de z.g. 
ukken) op ons complex om kennis te maken met het voetballen.  
 
● Financieel Vereniging 
Het boekjaar 2023-2024 is in financieel opzicht beter verlopen van vooraf begroot. In de begroting 
waren we uitgegaan van een negatief resultaat van € 6.200,- en dit is minder dan € 1.000,- negatief 
geworden. 
De Kantine-omzet is nagenoeg gelijk aan de begroting, maar de marge is beter dan begroot. Dit komt 
met name door de extra bonus van Heineken. 
 
Het ledenaantal is opnieuw gegroeid waardoor we bij een gelijk gehouden jaarcontributie bijna € 
15.000,- (10%) meer contributie hebben ontvangen dan het seizoen 2022/2023 en zelfs meer dan 
vooraf begroot. 
 
Ook op het gebied van sponsoring en reclameborden waren de inkomsten hoger dan vooraf begroot. 
 
De kosten van de Vereniging waren hoger dan vooraf begroot. Dit kwam o.a. doordat er hogere 
kosten voor de KNVB , meer representatie, meer kosten voor reparatie en onderhoud van het 
sportpark en kleedkamers. Ook de kosten voor materialen (ballen e.d.) en kleding zijn toegenomen 
door meer leden. De algemene kosten zijn toegenomen door eenmalige kosten vanwege het 
uitvoeren van een Risico Inventarisatie en Evaluatie (RIE).Daar stond tegenover dat er minder kosten 
waren voor trainers/verzorging e.d. en minder energiekosten 
 
In dit verenigingsjaar waren een aantal investeringen gepland. De investering in de 
energiemaatregelen zijn nog niet uitgevoerd, omdat nog onvoldoende duidelijk is wat de beste 
opties zijn. Daarnaast waren er noodzakelijke en gebruikelijke investeringen in doeltjes, 
reclameborden, kantine inventaris en kleding evenals het Camerasysteem. 
 
Het resultaat kwam uit op -/- € 781, begroot was -/- € 6.200. 
 
● Financieel S ch ng 
Gedurende het jaar hebben we regelmatig overleg gevoerd met het bestuur van de Stichting en wij 
zijn blij met de actieve en betrokken opstelling van de bestuursleden. 
Financieel heeft de Stichting het boekjaar met een klein negatief resultaat afgesloten terwijl er een 
klein positief resultaat begroot was. 
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De verhuurinkomsten zijn gedaald door gering verhuur aan Oliveo handbal en aan de Schatkaart. Dit 
moet een uitdaging worden voor het komende seizoen om die inkomsten te verhogen. 
De kosten waren nagenoeg gelijk aan begroot met een dotatie van € 10.000 aan de 
onderhoudsvoorziening. 
Het resultaat kwam uit op -/- € 858, begroot was € 200. 
 
 
● Voetbal gerelateerde zaken 
Na de overstap van de zondag naar de zaterdag was de doelstelling om met het eerste snel weer op 
het oude niveau (tweede klasse) te komen. Na twee achtereenvolgende kampioenschappen was het 
zover en werd er met een zeer jong elftal gestart in de tweede klasse. 
Het zou gezien de zware poule indeling geen gemakkelijke opgave worden om de verzwaarde 
degradatieregeling te ontlopen. Daarvoor moest er minimaal een plek bij de 1e 8 in de competitie 
behaald worden. Bij de winterstop stonden de mannen bovenin in de ranglijst, dus geen vuiltje aan 
de lucht, echter in de tweede helft van de competitie werden er een aantal punten verspeeld en 
raakte de bovenste positie uit beeld. Aan het eind van de competitie kon er wel aan de nacompetitie 
voor promotie meegedaan worden, echter de eerste wedstrijd tegen Brielle werd er verloren 
waarmee er gelijk een eind aan de nacompetitie kwam. Met een keurige vijfde plaats in de reguliere 
competitie kan iedereen terug kijken op een mooi seizoen. 
 
Zaterdag 13 april is Oliveo 3 kampioen geworden van de Reserve Tweede Klasse. 
Zaterdag 20 april moest het voor Oliveo 2 gebeuren. Met een klinkende 5-0 overwinning werden ook 
zij kampioen en promoveren naar de Reserve Eerste Klasse. 
Oliveo O23-1 kon niet achterblijven. Zij werden geen kampioen, maar het team o.l.v. trainer 
Raymond Witte is gepromoveerd naar de 3e Divisie. 
Ook bij de jeugd waren er tussentijdse kampioenschappen, zo werd JO9-5 na een spannende 
wedstrijd winterkampioen. In oktober was er feest voor de JO13-3, in de beslissende wedstrijd tegen 
Berkel kon de kampioensvlag gehesen worden. 
 
Bij de jeugd is de instroom bij de allerjongste categorieën enorm. Vanuit onze ukken is er een 
constante doorstroom naar de JO8, waardoor we daar steeds meer teams kunnen maken. Voor de 
toekomst van Oliveo een mooie ontwikkeling. 
 
In de voetbalorganisatie wijzigde niet veel. De commissie Voetbaltechnische zaken zorgt er samen 
met coaches, trainers, leiders etc. voor dat de zaken blijven doorlopen. Een voorbeeld daarvan is het 
investeren in het opleiden van ‘eigen’ trainers. Ook daarin zijn we afgelopen seizoen weer geslaagd. 
 
Oliveo trainers behalen diploma ‘voetbalcoach 1 pupillen’.  Op 2 oktober startte de KNVB cursus 
voetbalcoach 1 pupillen bij Oliveo. Oliveo was uitgekozen als gastclub om de cursus te faciliteren 
door de vele aanmeldingen van Oliveo trainers. Gedurende een aantal weken zijn de trainers onder 
leiding van de KNVB docent aan de slag gegaan met de theorie en de praktijk van het trainen van 
pupillen in de leeftijdscategorie 7 tot en met 12 jaar. 
Elke maandagavond waren er trainingsgroepen vanuit JO8 tot en met JO12 bereid om extra te komen 
trainen, zodat de cursisten de trainingen in de praktijk konden brengen. 
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Na het succesvol doorlopen van de vele opdrachten en trainingen, hebben de cursisten hun diploma 
‘voetbalcoach 1 pupillen’ behaald.  
 
Fantastisch trainingskamp voor de spelers, staf en sponsors! De zaterdagselectie (Oliveo 1 en 2) 
hebben een geweldige tijd gehad tijdens het trainingskamp in Albufeira.  
Uiteraard werd er door de spelers op dag een en twee veel getraind, met op dag twee een 
mountainbike-avontuur door het landschap (en de heuvels!) voor de sponsors en bestuursleden. Ook 
dag drie en vier waren goed gepland en vol actie. Op dag drie kreeg het team een lichte training bij 
FC Ferreiras, op slechts 10 minuten afstand van het Hotel, terwijl anderen langs de kust wandelden. 
Later op de dag keken we gezamenlijk naar de niet zo bloedeloze 2e divisie wedstrijd tussen FC 
Ferreiras (toen nummer 3 in hun competitie) en de nummer 9, Padernense Clube. Die avond genoten 
velen van ADO Den Haag in actie in een lokale Nederlandse bar, terwijl de sponsors een heerlijk diner 
hadden in de oude stad. Op de laatste dag was het met 20 graden Celsius in de schaduw best wel 
warm! Een ontspannen ochtend, alles inpakken. Later op de dag werd er een padeltoernooi 
gespeeld. Terug naar het hotel om te douchen of een duik te nemen in de Atlantische Oceaan, en 
vervolgens ’s avonds de nachtvlucht terug naar Amsterdam. 
 
OLIVEO JO13-1 is 4e van Nederland Op 8 juni reisde het elftal met hun trainers Sem, Robert en Jean-
Paul en de nodige support af naar het Gelderlandse Huissen. Daar gingen ze strijden, met 14 andere 
teams uit heel Nederland, op het NK om de beste van Nederland te worden. De halve finale werd op 
het nippertje verloren. In de verliezers finale hebben de mannen alles gegeven, de wedstrijd eindigde 
in een gelijke stand. De wedstrijd moest beslist worden met penalty’s. Helaas wist de tegenstander 
er 1 meer te scoren. Met trots kunnen we in de archieven opnemen dat onze jongens van OLIVEO 
JO13-1, 4e van Nederland zijn geworden! 
 
JO8-1 deelname aan NK  Zondag 2 juni was het dan eindelijk zo ver. Na de kwalificatie op 13 januari 
in Zoetermeer mocht de JO8-1 afreizen naar Leeuwarden om te mogen meedoen met het NK. In de 
poulewedstrijden waren de tegenstanders net een maatje te groot met een 3 e plek als resultaat. In 
de finalerondes werd er 1x gelijk gespeeld en 1x gewonnen. Een mooi resultaat voor deze jongens. 
 
NK Jeugdvoetbal 2023-24 – Regioronde JO11-teams. Op 16 december was Oliveo gastheer/vrouw 
voor de regioronde van het Voetbaltalententoernooi voor de JO11-teams. Vanuit heel Zuid Holland 
wisten de teams de weg naar Pijnacker te vinden. Het toernooi werd in een spannende finale 
gewonnen door Barendrecht.  
 
Damesvoetbal  Sinds november 2023 zijn er ruim 20 enthousiaste dames op de maandagavond onder 
leiding van ‘wisselende’ trainers fanatiek aan het trainen. Resultaat is een fitte en gemotiveerde 
damesgroep. De dames hebben in Hilversum in het Hemelvaartweekend hun eerste toernooi 
gespeeld, t.w. ‘Het Prosecco damestoernooi’. Er stonden drie wedstrijden op het programma. 
Na een verdienstelijk resultaat van twee overwinningen en een nederlaag werd de naam van het 
toernooi eer aan gedaan! Deze mooie activiteit werd mogelijk gemaakt door onze hoofdsponsor 
Teesing. Komend seizoen gaan onze dames op vrijdag in competitieverband 7 tegen 7 spelen. 
 
Diverse jeugdteams (JO13 tot en met JO19) speelden in het Pinksterweekend de Kempen Trophy in 
het Belgische Lommel. 
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Wat gebeurde er (naast het voetbalgebeuren) nog meer bij Oliveo? 
 
Nieuwjaarsreceptie 2023 
Zaterdag 6 januari heeft Oliveo het nieuwe jaar afgetrapt met de Nieuwjaarsreceptie. 
In een goed gevulde kantine speecht Voorzitter Ronald Laarhoven ons 2024 in. 
Hij begint met het bericht dat Oliveo groter is dan ooit en nog steeds groeit.  
Verduurzamen. Oliveo heeft een beleid om steeds duurzamer te functioneren. We hebben inmiddels 
290 zonnepanelen op de sporthal en we gaan verder met verduurzamen en stappen over op “hard 
cup bekers”. Deze zijn herbruikbaar en dus milieuvriendelijker. Er wordt al gewerkt met herbruikbare 
bierglazen. De afvalstroom t.o.v. plastic bierglazen neemt hiermee af met ca 60.000 plastic bierglazen 
per jaar! Vanaf seizoen 2024-2025wordt de koffie in een speciale herbruikbare kop geserveerd. 
Oliveo heeft inmiddels een vaatwasser aangeschaft zodat de vrijwilligers niet de afwas hoeven te 
doen! 
Verbetering velden. De inspanningen die het bestuur bij de Gemeente heeft gedaan heeft 
geresulteerd in een mooi renovatieplan voor de natuurgrasvelden 3 en 4. 
Veld 4 wordt komende zomer gerenoveerd en veld 3 is in 2025 aan de beurt. 
Hoofdtrainer Willem van der Smit is in de tweede klasse met zijn mannen goed bezig, maar om ook 
in 2028 in de 2e klasse te spelen met zoveel mogelijk eigen spelers, zullen de jeugdteams in hogere 
klassen moeten gaan voetballen. Ronald geeft aan dat we door gaan met investeren in de 
jeugdopleiding. 
Grote Club Actie.  Op de Nieuwjaarsreceptie is het resultaat van de Grote Club Actie bekend 
gemaakt. Het totaalbedrag is maar liefst € 8.479,20 Een recordbedrag! 
Dank aan alle lotenverkopers, dit is een geweldige prestatie. De JO9-1 was met 513 verkochte loten 
het team wat de meeste loten wist te verkopen. 
Het winnende team heeft een training van hoofdtrainer Willem van der Smit gewonnen!  
 
En zo was er door het bestuur veel te melden. Oliveo staat er goed voor en laten we met elkaar onze 
mooie club nog mooier maken 
 
Kauffmantrofee 
Ieder jaar reikt het Bestuur de Kauffmantrofee uit aan een vrijwilliger die een zeer grote bijdrage 
levert aan Oliveo. Dit jaar is de Trofee zeer terecht uitgereikt aan Peter Bennebroek. Peter is 
betrokken bij allerlei zaken rondom het voetbal. Vaak achter de schermen. 
Toernooien, oefenwedstrijden, sponsorcommissie, de webwinkel incl. het uitleveren van de 
bestellingen, schema’s van de verhuur van de accommodatie etc.. 
 
Oliebollentocht 
Zaterdag 30 december stond de traditionele oliebollentocht weer op het programma. 
Hoelang deze al wordt gehouden weet waarschijnlijk niemand, oudgedienden denken al 40 jaar. 
Zoals nagenoeg alle voorgaande keren was de tocht uitgezet in de duinen van De Wassenaarse Slag. 
De start was rond 11:00 uur en rond 14:00 uur waren de eerste deelnemers weer terug bij Oliveo en 
konden ze zich tegoed doen aan de verse oliebollen. 
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G-Team op voetbalkamp naar Texel  
Dit jaar is het G-Team van vrijdag 14 t/m maandag 17 juni op voetbalkamp naar Texel geweest. Er is 
volop gevoetbald, EK-voetbal gekeken, gekaart en veel gelachen. Als afsluiting hebben zij op 
maandag een stadiontoer gemaakt in het AZ stadion. En als afsluiter werd in een naburig restaurant 
de inwendige mens niet vergeten. 
  
Jeugdkamp 
Breaking news!! Martijn Dokkuma volgt Arjan Zonderop op als voorzitter van de kampcommissie. In 
de voorbereiding op het jeugdkamp 2024 is er een wisseling in de kampcommissie geweest. Martijn 
Dokkuma volgt Arjan Zonderop op als voorzitter. Martijn is een hele goede bekende voor de meeste 
mensen die bij het jeugdkamp betrokken zijn. Ook dit jaar was traditioneel het Kuipers Hoefke in 
Loon op Zand het toneel voor het jaarlijks terug kerende jeugdkamp. Ook nu was het weer een 
geslaagde editie. Meer dan 80 kinderen tussen de 7 en 14 jaar oud hebben een fantastische week 
beleefd, vol sport- en spelactiviteiten. Kampleider Martijn Dokkuma kijkt tevreden terug op de week. 
De eerste week van de zomervakantie wordt door veel jeugdleden gereserveerd om toch maar 
vooral aanwezig te kunnen zijn. Ook deze keer werden de jongens en meisjes door een grote groep 
begeleiders weer getrakteerd op veel voetbal gerelateerde spellen, maar daarnaast werd er ook tijd 
ingeruimd voor andere activiteiten. 
 
De jongste jeugd van Oliveo gaat al 78 jaar met elkaar op zomerkamp. Voor sommige kinderen en 
ouders is het best spannend om een halve of hele week van huis te zijn. Om de kinderen kennis te 
laten maken met het Jeugdkamp werd er bij Oliveo op 20 en 21 januari 2024 een mini jeugdkamp 
voor de categorieën JO8 tot en met JO11 georganiseerd. In plaats van een zomerkamp was dit een 
winterkamp met 1nachtje overnachten. Kinderen, ouders en begeleiding waren het over 1 ding eens, 
‘volgend jaar weer doen’! 
 
Sporthal krijgt nieuw kleurtje We gaan een Sporthal verven, werd er geroepen! De Nico van 
Overdam hal is hard aan wat nieuw verfwerk toe. Dus heeft onze sponsor Toussaint Kleurmakers zijn 
vakmanschap ingezet om dit te doen. Maar voordat de professionals aan het werk konden moest er 
e.a. worden schoongemaakt. Onder leiding van Kees Hogervorst en Nico van Rheenen en een aantal 
vrijwilligers, werd de buitenkant van de hal van al het vuil ontdaan, waarna Toussaint aan de slag 
kon.  
 
 
● Algemene Ledenvergadering 23 oktober 
Maandag 23 oktober 2023 is de jaarlijkse Algemene ledenvergadering gehouden. 
Het bestuur bestaande uit Voorzitter Ronald Laarhoven, Secretaris Kees Kleij en Penningmeester 
Frank Duijvestijn namen uitvoerig de tijd om de leden te informeren over onze mooie club. 
De term “de leden” moeten we ook dit jaar met en korreltje zout nemen. Slechts 32 leden namen de 
moeite om de vergadering bij te wonen.  
 
Ukkenvoetbal weer groots, Cees de Vreede Champions league 
Het grote Ukkenvoetbaltoernooi bij Oliveo is weer uitgelopen op een waar feest. Met bijna 100 
deelnemers was de opkomst geweldig. Alle spelertjes waren weer voor even grote profvoetballers. 
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Alle tenues van de Europese topclubs waren op de velden te bewonderen. En natuurlijk waren er na 
afloop de traditionele broodjes knakworst voor alle spelers. 
 
 
Andere evenementen  
De jeugdspelers van de JO7 JO8 JO9 JO10 JO11 en JO13 hebben zich van hun beste kant laten zien. 
Zaterdag 23 maart hebben zij zich ingezet in een sponsorloop. Samen met de Johan Cruyff 
Foundation organiseerde Oliveo een sportieve en gezellige Club Run. 
Pauline Schoot-Uiterkamp, algemeen jeugd coördinator van Oliveo, mobiliseerde de jeugd teams. 
Met de opbrengst kan de Cruyff Foundation weer veel goeds doen en kinderen helpen. 
 
Reanimatiecursus bij Oliveo. Hoofdsponsor BHV Nederland heeft op 25 en 26 maart een verkorte 
cursus EHBO-reanimatie bij ons georganiseerd. De cursus was bestemd voor leiders en trainers van 
Oliveo. Aan de cursus hebben 25 enthousiaste Oliveanen deelgenomen. Samen met een tweetal 
AED’s die Oliveo heeft  maken we ons sportpark nog veiliger. Complimenten aan de deelnemers en 
uiteraard BVH Nederland. 
 
Rabo clubsupport met Hans van Breukelen. Maandag 26 februari was Oliveo gastheer van de 
Rabobank. Zij brachten het ondersteuningsprogramma Rabo Clubsupport onder de aandacht. 
Hier kunnen sport-, en cultuurverenigingen een beroep op doen om bestuurlijk sterker te worden. 
Oliveo maakt hier ook gebruik van. Uit de regio waren diverse besturen naar Pijnacker afgereisd. 
Hans van Breukelen hield een gloedvol betoog over het verenigingsleven. Het was een Inspirerende, 
nuttige en gezellige avond. 
 
Sint op bezoek bij de Bingomiddag 
Zondag 26 november heeft de jongste jeugd een geweldige Bingomiddag beleefd. 
Groot is de verrassing dat na het tweede rondje Bingo de Sint met twee Pieten op bezoek komen. 
Het derde rondje Bingo wordt door de Pieten gespeeld. De Sint heeft zelfs een speciale voetbal 
meegenomen die bij een volle kaart gewonnen kon worden. De prijzentafel was voller dan ooit, en 
dus ging bijna iedereen met een prijs naar huis. 
 
Geefdoorbeurs 2023 succes. De Geefdoorbeurs is zaterdag 28 oktober succesvol verlopen. 
Veel mensen leverden mooie spulletjes in die een ander Oliveaantje weer gelukkig maakt. Zo komen 
deze spullen goed terecht en draagt iedereen van Oliveo ook bij aan duurzaamheid en helpen we 
elkaar. 
 
Volle bak bij Kerstklaverkassen en Keezen. Ook dit jaar stond de prijzentafel weer vol, wat te denken 
van; heerlijke vleespakketten, slagroom, wijn, planten en vele andere prijzen die mee naar huis 
genomen konden worden. Je moest daar wel een klein beetje moeite voor doen door bij het 
klaverjassen niet te verzaken en bij het Keezen te zorgen dat je pionnen op het bord bleven staan. 
Naast eerder genoemde prijzen hadden organisatoren John Rohling en Henk Moerman voor iedereen 
een (troost)prijs klaar staan. Ook deze keer kon er terug gekeken worden op een geslaagde avond. 
 
Oliveofeest was weer groots. Wat was het een fantastische avond! Zaterdag 2 maart is het grote 
Oliveofeest uitgedraaid tot een groot succes. Met een nieuwe groep, jonge Oliveanen aan het roer is 
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het feest op uitstekende wijze georganiseerd. Dankzij het verbreden van de nooduitgang was het 
mogelijk om meer mensen veilig te ontvangen. Er kwamen ongeveer 500 mensen op het feest af! 
Een keur aan artiesten stond op het podium, wat te denken van Bolle Bert en oude bekende John 
Medley. Om 22.00 uur was Ammar met zijn hits aan de beurt. 
Na de podiumartiesten kwam DJ Jan Book en Bavaki en onze eigen selectie DJ DW om de zaal flink op 
te zwepen. Complimenten aan de Oliveanen die dit feest georganiseerd hebben. Vooral door de 
gezellige sfeer hadden ook zij een geweldig feest om op terug te kijken. 
 
De Oliveo motorrit 2024 met dit jaar de Glazen stad Route. Met tussenstops bij LTC Keenenburg  
voor de koffie en FC ’s-Gravenzande voor de lunch. Ook deze keer waren de weergoden de 
organisatie gunstig gezind en hebben de ruim 70 deelnemers weer genoten van deze mooie tocht. 
 
Fietspoldertocht Op 2e Pinksterdag werd weer de traditionele Fietspoldertocht verreden. 
Dit jaar is voor de 35e keer de Fietspoldertocht uitgezet door de mooie omgeving van Pijnacker-
Nootdorp. Dwars door de natuur, over mooie fietspaden met weinig autoverkeer en op plekjes waar 
je niet zo vaak komt. De route ging grotendeels langs de ANWB Knooppunten, met als start en finish 
Oliveo. Voor de puzzelaars zijn foto’s langs de route gemaakt welke in de juiste volgorde moeten 
worden aangegeven.  
 
Anja van der Burg en Gerrit van Schie benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau 
Anja van der Burg is 26 april 2024 door Burgemeester Björn Lugthart benoemd tot Lid in de Orde van 
Oranje-Nassau. Penningmeester Frank Duijvestijn had Anja naar Van der Valk in Nootdorp gelokt. 
Daar aangekomen ging het linksaf naar Het Witte Paard. Secretaris Kees Kleij beschreef de jaren dat 
Anja zich voor Oliveo heeft ingezet. Vanaf 2004 runt Anja de kantine. Ze wast de kleding van de 
selectie, maakt kleedkamers schoon en is vaak de eerste die de kantine opent en de laatste die naar 
huis gaat. Het is helaas onmogelijk om hier al haar inzet in een paar zinnen te schetsen. 
Naast Anja werd ook Gerrit van Schie voor o.a. zijn betrokkenheid bij ons G-Team benoemd tot Lid in 
de Orde van Oranje Nassau. Gerrit is al jaren chauffeur en eigenaar van de “G-bus”. Ons G-Team 
wordt naar alle uitwedstrijden gereden. Ook is Gerrit actief op de verre uitjes en kampen van onze G. 
 
1 cm broodbeleg. Onze Pijnackerse wijkagenten hebben een inzamelingsactie gehouden om de 
voedselbank te steunen. Oliveo ondersteunde deze actie graag en plaatste een aantal weken een 
krat in de kantine waar iedereen die dat wilde zijn/haar Hagelslag/Pindakaas/Chocopasta/Jam/ 
Pannenkoekmix/ Poedersuiker/Ontbijtkoek/Rijstwafels/ Crackers/Cracottes/beschuit. En nog vele 
andere producten in kon leveren als bijdrage aan mensen die dit goed konden gebruiken.  
 
Biljarten bij Oliveo De biljartvereniging van Oliveo met de naam “Krijt Uw Topje” afgekort K.U.T. 
bestaat dit jaar al 37 jaar. Er zijn in het rijke verleden van dit eliteclubje ontelbare mooie herinnering 
ontstaan en het is nog steeds een gezellige seniorengroep. 
De afgelopen jaren is de vereniging door het wegvallen van een aantal leden wel een stukje ingekort. 
Dus wie het leuk vind, we zijn vanaf vrijdagmiddag 13:00 uur bij Oliveo en wie eens wil oefenen hoe 
het biljart rolt, hij of zij is van harte welkom. 
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Seizoen 2023-2024 was voor Oliveo in alle opzichten en prima seizoen. Het bestuur bedankt iedere 
vrijwilliger, trainer, leider, kantinemedewerker, schoonmakers en iedereen die we vergeten zijn te 
noemen voor hun inzet, want zonder deze vrijwilligers kan een vereniging als Oliveo niet bestaan. 
 
 
 


